

重庆解放碑威斯汀酒店

THE WESTIN CHONGQING LIBERATION SQUARE



独揽两江风光，汇聚山城风情。重庆，这个拥有三千多年历史的美丽山城，如今又多了一个崭新地标：重庆解放碑威斯汀酒店。

Chongqing, the beautiful mountain city, has more than three thousand years of history. Now it has its new landmark, The Westin Chongqing Liberation Square.





作为喜达屋集团在中国西南地区打造的首家威斯汀品牌旗舰店，重庆解放碑威斯汀酒店坐落于重庆市解放碑中央商务区繁华腹地，可轻松到达城市的名胜景点。336间精心设计的豪华客房与套房于34层高空而起，栖身城市之巅，刷新山城酒店新高。独树一帜的云端大堂，挑高10米，360度全景玻璃橱窗于51层高空观山城全景。7间独具特色的餐厅及酒廊，让宾客坐享云端盛宴。

所有客房都拥有超凡卓越的配套设施：40寸奢华液晶电视、极致影音设备、全自动窗帘、智能坐便器、闻名于世的天梦之床……这一切都为宾客打造一个超现代感的舒适空间。尤其在卫浴间，酒店采用了TOTO诺锐斯特智能全自动坐便器，智能感应再加上独特的卫洗丽水洗功能，为宾客带来焕然一新的体验，完美住宿尽在此刻。

As the first Westin brand flagship hotel in the southwest of mainland China founded by Starwood Hotels & Resorts, the Westin Chongqing Liberation Square is ideally located in the central business district of Jiefangbei, which is close to Chongqing's most famous attractions. 336 well-designed guest rooms and suites are established over 34 floors, which sets a brand new height record for the mountain city. Overlooking the Yangtze River's scenic and bustling city panorama, the highest lobby with ten-meter ceilings and 360° panoramic views entice the guests. The Westin Chongqing Liberation Square offers seven enchanting dining restaurants and lounges that will delight even the most discriminating palates.

All rooms boast a range of excellent facilities including 40-inch LCD TVs with built-in speakers, excellent sound systems, fully automated curtains, bidets and the Westin's famous Heavenly® Bed. All of these create an ultra-comfortable space for all the guests. Especially in the bathroom, guests may enjoy a refreshing experience with TOTO NEOREST toilets and distinctive Washlets.





项目简介	中国	Details	CHINA
国家/地区	五星级酒店	Country/Area	Hotel *****
项目类型	喜达屋集团	Category	Starwood
隶属	336间客房	Owner	336
房间数		Rooms	
产品型号		Product number	
坐便器	诺锐斯特CES9683JCS、 诺锐斯特CES9911CS	Toilet	NEOREST CES9683CS, NEOREST CES9911CS
浴缸	FBY1700HP、FBY1764CHP	Bathtub	FBY1700HP, FBY1764CHP
洗脸盆	LW716B、LW161B、 LS800CT1+HP800F、 PJS02#GW	Lavatory	LW716B, LW161B, LS800CT1+HP800F, PJS02#GW
		Web	www.westin.com/ chongqingliberationsquare